



Lebanese Republic
Ministry of Interior and Municipalities
General Directorate of Political Affairs and Refugees

N° 115/4/2021

Statement

Based on the request submitted by the branch of the foreign Organization “International Human Rights Commission (IHRC)” licensed under Decree N° 6573 dated 3/7/2020 in Mansouriyeh - Al-Metn District and registered in the General Directorate of Political Affairs and Refugees under N° 115/4 dated 4/1/2021

Based on the opinion of the Legislation and Consultation Commission at the Ministry of Justice N° 475/2011, dated 10/8/2011

After reviewing the file of the aforementioned Organization, which is kept before the relevant Department, it was concluded that:

Mr. Romanos Aziz Raad

**Director and Representative of the branch
in Lebanon**

And this statement is valid until 31/12/2021, unless other information on the subject arises by the mentioned date.

Beirut, January 4, 2021

General Director of Political Affairs and Refugees
Faten Younes (Signature)
Lebanese Republic,
Ministry of Interior and Municipalities,
General Directorate of Political Affairs and Refugees (Seal & Stamp)



الجمهورية اللبنانية
وزارة الداخلية والبلديات
المديرية العامة
للشؤون السياسية والاجئين

عدد: ٢٠٢١/٤/١١٥

افادة

بناء على الطلب المقدم من فرع الجمعية الاجنبية
المسماة: " International Human Rights Commission (IHRC) " المرخص
بموجب المرسوم رقم ٦٥٧٣ تاريخ ٢٠٢٠/٧/٣ مركزه: المنصورية - قضاء المتن والمسجل
في المديرية العامة للشؤون السياسية والاجئين تحت رقم ٤/١١٥ تاريخ ٢٠٢١/١/٤
بناء على رأي هيئة التشريع والاستشارات في وزارة العدل رقم ٢٠١١/٤٧٥ تاريخ
٢٠١١/٨/١٠
ويعد العودة الى الملف الخاص بالجمعية المشار اليها اعلاه المحفوظ لدى الدائرة
المختصة تبين لنا ان:

الاستاذ رومانوس عزيز رعد مديرا وممثلا للفرع في لبنان

وان هذه الافادة صالحة لغاية ٢٠٢١/١٢/٣١ الحادي والثلاثين من الشهر الثاني عشر
للعام الفين واحدى وعشرين ما لم ترد معلومات اخرى عن الموضوع لحينه %

بيروت في ٤ كانون ايار ٢٠٢١

مدير عام الشؤون السياسية والاجئين
فاتن يونس

Faten

